
RAPORTTI LOHKON TOIMINNASTA EDELLISEN PIIRIHALLITUKSEN 
KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 
Alueen ja lohkon nimi 
 
1. alue, 2. lohko 

Raportin laati (nimi + pvm.) 
 
Jouni Huotari 11.2.2024 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille kokouskutsussa mainittuun päivämäärään mennessä.   
Mikä on lohkon tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
Lohkoon kuuluu seuraavat 6 klubia: Jyväskylä, Jyväskylä/Harju, Jyväskylä/Jyvä, Jyväskylä/Jyvässeutu, 
Jyväskylä/Viitaniemi ja Muurame. MyLCI-rekisterin mukaan tilanne on tällä hetkellä seuraava: 
 

 
JYVÄSKYLÄ 
(20659) 

JKL/HARJU 
(20660) 

JKL/JYVÄ 
(20661) 

JKL/JYVÄS-
SEUTU (50449) 

JKL/VIITANIE
MI (37850) 

MUURAME 
(20680) 

Jäsenmäärä kauden 
alussa  32 19 12 18 9 35 
Lisätyt jäsenet    2 1  
Eronneet jäsenet       
Nykyinen jäsenmäärä  32 19 12 20 10 35 
Nettolisäys/menetys  0 0 0 2 1 0 

 
Jäseniä on yhteensä 128. LC Jyvässeutuun on saatu kaksi uutta jäsentä ja LC Viitaniemeen on saatu yksi uusi 
jäsen ja siten kauden alusta laskettuna jäsenmäärä on kasvanut kolmella ����. 
 
Olen vieraillut kauden aikana kolmessa klubissa: 13.11. LC Jyväskylä/Jyvässä, joulukuussa 7.12. LC 
Jyväskylässä ja tietenkin omassani LC Jyväskylä/Harjussa. 19.2.2024 on sovittu vierailu LC Viitaniemeen ja 
11.3. Muuramen klubiin. Jyvässeutu on vielä sopimatta. Klubivierailun aikana olen keskustellut mm. nykyisten 
jäsenten säilyttämisestä, klubihengen ylläpitämisestä, klubien yhteistoiminnasta ja uusien jäsenten 
hankkimisesta samalla tiedottaen piirin aktiviteeteista ja toiminnasta. Pe 7.6. on päätetty pitää kolmen klubin 
yhteinen risteily (ihan kaikkien lohkoon kuuluvien klubien jäsenet eivät laivaan mahdu). 
 
Mitä asioita lohko esittää piirihallituksen päätettäväksi? 
 
- 
Mahdollista muuta huomioitavaa. 
 
Olen mukana valtakunnallisessa viestintätoimikunnassa. Teimme PowerPoint-esityksen, joka voidaan näyttää 
uusille jäsenille. Linkki siihen löytyy piirin webbisivuilta, joita ylläpidän. Perustin joulukuussa myös WhatsApp-
ryhmän, jossa on oman lohkoni lisäksi kaksi muuta 1. alueen lohkoa. Sen kautta välitän tietoa 
valtakunnallisesta viestinnästä. 

 


